
Zápisnica 04 – 2015 
zo zasadnutia Akademického senátu Drevárskej fakulty 

konaného dňa 11. mája 2015. 
 
 

 

Prítomní:  prof. Ing. Igor Čunderlík, CSc., prof. Ing. Ladislav Dzurenda, PhD., Mgr. 

Elena Farkašová, Ing. Jozef Gáborík, CSc., doc. Ing. Anton Geffert, CSc., 

Ing. Pavol Gejdoš. PhD., Ing. Rastislav Igaz, PhD., doc. Ing. Ivan Klement, 

CSc., Ing. Denisa Lizoňová, ArtD., Ing. Ján Parobek, PhD., Ing. Ľubica 

Slašťanová, Ing. Roman Soyka, PhD., Ing. Martin Zachar, PhD., Jakub 

Cimerman, Jana Slovíková, Bc. Mária Antaliczová, Bc. Michal Černý, Ing. 

Gabriel Giertl, Ing. Tatiana Huráková 

Ospravedlnení: Lívia Giertlová 

Neprítomní:  

  Hostia:  prof. Ing. Mikuláš Siklienka, PhD., Ing. Anna Hazlingerová, prof. Ing. Ján 

Sedliačik, PhD., doc. Ing. Hubert Paluš, PhD., Ing. Adrian Banski, PhD. 

 

 

Program: 

 

1. Otvorenie. 

2. Schválenie programu rokovania. 

3. Voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a verifikátorov zápisnice. 

4. Výročná správa o činnosti DF za rok 2014. 

5. Výročná správa o hospodárení DF za rok 2014. 

6. Návrh rozpočtu DF na rok 2015. 

7. Voľba zástupcu DF v Rade vysokých škôl SR. 

8. Rôzne. 

9. Návrh uznesení. 

10. Záver.  

 

 

K bodu 1: Otvorenie. 

 Zasadnutie AS DF otvoril a viedol predseda AS DF prof. Ing. Igor Čunderlík, CSc. Na 

základe počtu prítomných členov AS DF (19) zhodnotil, že AS DF je uznášania 

schopný. 

 

K bodu 2: Schválenie programu rokovania AS DF. 

 Predseda AS DF predniesol členom AS DF návrh programu rokovania a požiadal 

členov senátu DF o jeho schválenie. 
 

Výsledky hlasovania:  

Za: 19                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

Akademický senát DF vo verejnom hlasovaní schválil program zasadania AS DF. 

 



K bodu 3: Voľba návrhovej komisie, volebnej komisie a verifikátorov zápisnice. 

 Predseda AS DF predniesol návrh členov návrhovej komisie v zložení: doc. Ing. Ivan 

Klement, CSc., Ing. Gabriel Giertl. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 19                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

 Predseda AS DF predniesol návrh členov volebnej komisie v zložení: Ing. Denisa 

Lizoňová, ArtD., Ing. Tatiana Huráková. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 19                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

 Predseda AS DF predniesol návrh na verifikátorov zápisnice v zložení: Ing. Pavol 

Gejdoš. PhD., Ing. Ján Parobek, PhD. 

 V rámci diskusie nebol prednesený iný návrh.  

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 19                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. 

Ivan Klement, CSc., Ing. Gabriel Giertl. 

Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil volebnú komisiu v zložení: Ing. Denisa 

Lizoňová, ArtD., Ing. Tatiana Huráková. 

Akademický senát DF vo verejnej voľbe zvolil verifikátorov zápisnice: Ing. Pavol 

Gejdoš. PhD., Ing. Ján Parobek, PhD. 

 

K bodu 4: Výročná správa o činnosti DF za rok 2014. 

 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF prof. Ing. Mikuláša Siklienku, PhD. aby 

predstavil predkladanú Správu o činnosti DF za rok 2014. 

 Dekan DF stručne predstavil Správu o činnosti DF za rok 2014 a pripomenul, že 

správa bola podrobne prezentovaná na zasadnutí Akademickej obce DF 11.5.2015 

o 10:00 hod. 

 V diskusii neboli prednesené žiadne pripomienky k predkladanej správe. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie vo veci Správy o činnosti DF za 

rok 2014. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 19                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

Akademický senát DF schválil Výročnú správu o činnosti AS DF za rok 2014. 

 

K bodu 5: Správa o hospodárení DF za rok 2014. 

 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF prof. Ing. Mikuláša Siklienku, PhD. aby 

predstavil predkladanú Správu o hospodárení DF za rok 2014. 



 Dekan DF požiadal o predstavenie Správy o hospodárení DF za rok 2014 tajomníčku 

DF, Ing. Annu Hazlingerovú. Tajomníčka DF podrobne predstavila správu. 

 Predseda ekonomickej komisie AS DF Ing. Ján Parobek, PhD. predniesol stanovisko 

EK AS DF k predkladanej práve a zhodnotil, že správa je vypracovaná podrobne, 

prehľadne a obsahuje všetky potrebné informácie.  

 V diskusii predniesol Ing. Jozef Gáborík, CSc. otázku ohľadne aktuálneho počtu 

zamestnancov DF. Tajomníčka DF informovala členov senátu, že v súčasnosti má DF 

po prepočítaní na úväzky 146,1 zamestnancov. 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie vo veci Správy o hospodárení 

DF za rok 2014. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 19                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

Akademický senát DF schválil Výročnú správu o hospodárení AS DF za rok 2014. 

 

K bodu 6: Návrh rozpočtu DF na rok 2015. 

 

 Predseda AS DF požiadal dekana DF prof. Ing. Mikuláša Siklienku, PhD. aby 

predstavil prekladaný Návrh rozpočtu DF na rok 2015. 

 Dekan DF požiadal o predstavenie Návrhu rozpočtu DF na rok 2015 tajomníčku DF, 

Ing. Annu Hazlingerovú. Tajomníčka DF podrobne predstavila návrh rozpočtu, pričom 

vysvetlila spôsob tvorby hospodárskeho výsledku DF. 

 Tajomníčka predstavila v rámci návrhu rozpočtu dve alternatívy rozdeľovania dotácie 

na bežné výdavky na tovary a služby na katedry DF. Pôvodná alternatíva rozdeľovala 

dotáciu na katedry podľa počtu tvorivých pracovníkov, nová alternatíva rozdeľuje 

dotáciu na základe výkonu katedier za predchádzajúce obdobie. 

 Predseda ekonomickej komisie AS DF Ing. Ján Parobek, PhD. predniesol stanovisko 

EK AS DF k predkladanému rozpočtu a zhodnotil, že je vypracovaný v súlade 

s príslušnými predpismi.  

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie vo veci spôsobu rozdeľovania 

dotácie na BV na katedry DF. 

 

Výsledky hlasovania:  

Počet hlasov za pôvodnú alternatívu (podľa počtu tvor. zamestnancov): 7                     

Počet hlasov za novú alternatívu (podľa výkonnosti katedier): 12 

Zdržal sa: 0 

 

 Predseda AS DF požiadal členov senátu o hlasovanie vo veci Návrhu rozpočtu DF na 

rok 2015. 

 

Výsledky hlasovania:  

Za: 19                    Proti: 0                      Zdržal sa: 0 

 

Akademický senát DF schválil Návrh rozpočtu DF na rok 2015 s dodatkom, 

že rozdelenie dotácie na BV na katedry sa uskutoční na základe výkonnosti katedier. 

 

 

 

 



K bodu 7: Voľba zástupcu DF v Rade vysokých škôl SR. 

 

 Predseda AS DF predniesol členom senátu požiadavku Rady vysokých škôl SR na 

potrebu voľby nového zástupcu DF v RVŠ SR, z dôvodu skončenia funkčného 

obdobia RVŠ SR 31.5.2015. Nového zástupcu je potrebné zvoliť v termíne do 

15.5.2015 a jeho funkčné obdobie je na roky 2015 – 2019. 

 Tajomník  AS DF informoval, že prostredníctvom členov senátu bola na katedry DF 

doručená požiadavka na návrhy kandidátov na túto funkciu. V stanovenom termíne 

neboli doručené žiadne návrhy z katedier. 

 Predseda požiadal členov senátu o predkladanie návrhov na zástupcu DF v RVŠ. 

 Predseda AS DF navrhol ako kandidáta Ing. Mgr. Ivana Chromeka, PhD., ktorý 

v osobnom rozhovore svoju kandidatúru prijal. 

 Ako druhý kandidát bol Mgr. Elenou Farkašovou navrhnutý doc. akad. soch. René 

Baďura, PhD., ktorý kandidatúru prijal na stretnutí katedry (KDNI). 

 Ing. Ján Parobek, PhD. navrhol, aby bol kvôli prenosu informácii z RVŠ SR do AS DF 

navrhnutý za kandidáta člen AS DF.  

 Prof. Ing. Ladislav Dzurenda, PhD. navrhol ako kandidáta doc. Ing. Antona Gefferta, 

CSc., ktorý kandidatúru prijal. 

 Predseda AS DF požiadal volebnú komisiu o uskutočnenie tajnej voľby zástupcu DF 

v RVŠ SR. 

 

Výsledky hlasovania:  

Ing. Mgr. Ivan Chromek, PhD.   1 hlas 

doc. akad. soch. René Baďura, PhD.  4 hlasy 

doc. Ing. Anton Geffert, CSc.   14 hlasov 

 

Akademický senát DF v tajnej voľbe zvolil za zástupcu DF v RVŠ SR doc. Ing. Antona 

Gefferta, CSc. 

 

K bodu 5: Záver 

 

 Predseda AS DF prof. Ing. Igor Čunderlík, CSc. poďakoval členom AS DF za účasť na 

zasadnutí senátu a ukončil rokovanie AS DF. 

 

 

 

 

 

 

Zapísal:     Ing. Rastislav Igaz, PhD. -  tajomník AS DF 

 

Vo  Zvolene, 12. mája 2015. 

 

 

 

 

 



Uznesenia zo zasadnutia Akademického senátu DF 

konaného dňa 11. mája 2015. 
 

Akademický senát DF na svojom zasadnutí dňa 11. mája 2015: 
 

 

04-15-01: schválil: 

a) Program zasadania AS DF, 

b) Výročnú správu o činnosti DF za rok 2014, 

c) Výročnú správu o hospodárení DF za rok 2014, 

d) Návrh rozpočtu DF na rok 2015 s dodatkom rozdelenia dotácie na BV na katedry na 

základe výkonnosti katedier. 

 

04-15-02: zvolil: 

a) návrhovú komisiu v zložení: doc. Ing. Ivan Klement, CSc., Ing. Gabriel Giertl, 

b) volebnú komisiu v zložení: Ing. Denisa Lizoňová, ArtD., Ing. Tatiana Huráková, 

c) verifikátorov zápisnice: Ing. Pavol Gejdoš, PhD., Ing. Ján Parobek, PhD., 

d) za zástupcu DF v RVŠ SR doc. Ing. Antona Gefferta, CSc. 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Verifikátori zápisnice: 

Ing. Pavol Gejdoš, PhD.    ............................................... 

Ing. Ján Parobek, PhD.    ............................................... 

 

 

prof. Ing. Igor Čunderlík, CSc., v. r. 


